
Zápis  z     jednání Školské rady při ZŠ Čs. armády 210, ve Veselí nad Lužnicí   
ze dne  24. 10. 2022

Přítomni: Mgr. Martina Sýkorová, Ing. Vít Rada, MPA, Mgr. Drahomíra Jindrová, Mgr. 
Adéla Hlásková, Mgr. Dana Nováková, Mgr. Miroslav Dušek, host jednání – ředitelka školy 
Mgr. Ilona Vránková

1. Přivítání se členy školské rady
. ve složení Mgr. Martina Sýkorová (předsedkyně školské rady, zástupce zřizovatele), 
Ing. Vít Rada (zástupce zřizovatele), Mgr. Adéla Hlásková, Mgr. Drahomíra Jindrová 
(za rodičovskou veřejnost), Mgr. Dana Nováková, Mgr. Miroslav Dušek (za 
pedagogy)
. hostem jednání byla ředitelka školy Mgr. Ilona Vránková

2. Schválení programu školské rady
. program školské rady byl schválen a jednání probíhalo dle sestaveného programu

3. Schválení dokumentů
. po otevřené diskuzi byla jednomyslně schválena Výroční zpráva školy za rok 
2021/2022 
. kladně byly hodnoceny vypovídající části výroční zprávy v podobě grafů a 
fotodokumentace
. schválen byl též Školní řad s pravidly hodnocení pro školní rok 2022/2023
. pravidla hodnocení byla okomentována ředitelkou školy, doplněna byla aktualizace 
hodnocení ukrajinských žáků a změna v používání mobilních telefonů, všechny 
dokumenty jsou vystavené na webu školy

4. Seznámení s Plánem činnosti školy na rok 2022/2023
. ředitelka školy seznámila přítomné s plánem činnosti školy na letošní školní rok
. hlavní doporučené činnosti se týkají oblasti digitálních technologií a tělovýchovných 
aktivit
. hlavní téma projektových činností má název „Se sportem a digitální technikou“ a 
bude postupně propojena do společných i individuálních aktivit žáků školy (tematické 
projektové dny)

5. Ředitelka školy seznámila přítomné s uskutečněnými investičními akcemi - výměna 
dlažeb na chodbách v celé budově školy, výstavba Venkovní učebny přírodovědných 
předmětů ve spolupráci s MAS Třeboňsko, výměna části oken v suterénu školy byla 
pokryta z rozpočtu školy.

6. Zapojení v projektech
. škola pokračuje v projektu OP VVV _“Šablony III“ (personální šablona – školní 
asistent, šablony doučování a projektových dnů realizovaných ve škole), projekt bude 
ukončen k 31. 1. 2023
. od 1. 2. 2023 bude škole zapojena do projektu OP JAK „Šablona I“ – školní asistent, 
vzdělávání pedagogů, inovativní vzdělávání (celková hodnota projektu 973 823,- 
korun)
. škola se v roce 2022/2023 zapojí do projektů Trenéři do škol a Atletika do škol 
. v rozpočtu na rok 2023 je opět požadováno pokrytí nákladů na projekt „Post Bellum“
– Příběhy pamětníků



7. Diskuze, různé
. revitalizaci prostranství před školou – úprava zeleně u památníku, nutnost doplnění 
hracích prvků na pozemku školy pro žáky ze školní družiny, škola žádá o zakoupení 
altánu do prostoru ovocné zahrady
. nutná je oprava vnějšího pláště fasády školy (uvedeno v požadavcích na investiční 
akce pro tok 2022/2023)
. přítomní byli seznámeni s přípravami pro výstavbu tělocvičny na pozemku školy
. demografickým vývojem s ohledem na počet žáků ve škole (nyní je ve škole zapsáno
255 žáků, při povinném dělení do skupin při výuce a dělení počtu žáků ve třídách 
škola je škola nucena využívat pro výuku i odborných učeben)
. dobrá vybavenost školy, odborné učebny (nutnost modernizace počítačového 
vybavení)
. zajištění personálního zabezpečení školy, učitelé naukových předmětů
. spolupráce se SOŠEP – tematické návštěvy studentů, nabídka Kouzelných dnů 
v laboratořích, workshop pro žáky školy
. spolupráce se školskou radou v rámci tematické náplně školního roku 

Témata: Naučná dendrologická stezka – spolupráce s odborníkem, Fotopointy – 
získání souboru snímků podpořených odkazy na zajímavá místa ve městě (spolupráce 
v rámci výuky přírodních věd a informatiky, využití venkovní učebny, přírodního 
okolí školy a památek). 
Garantem spolupráce bude předsedkyně školské rady Mgr. M. Sýkorová.

Zapsala: Mgr. Ilona Vránková
Předsedkyně školské rady:

Ověření zápisu: Mgr. Miroslav Dušek Mgr. Martina Sýkorová

---------------------------------
-


